
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo

1. Sjednica Skupštine KS

Pitanje broj 3.

Da li se i u kojoj mjeri poštuju donesene Odluke o zabrani saobraćaja 
za motorna vozila u kategoriji Euro-1,2,3 i 4 radi prekomjernog 
zagađenja zraka u Kantonu Sarajevo?
Obrazloženje:
Kao što je poznato Skupština Kantona Sarajeva je na svojoj drugoj 
hitnoj Sjednici 05.11.2018. godine donijela niz određenih mjera u 
vezi poboljšanja kvaliteta zraka u Kantonu Sarajevo. Tom prilikom su 
donešeni određeni zaključci, pa me Interesuje u kojoj mjeri se oni 
sprovode?

Sarajevo:19.12.2018. god.
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